
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 7/18 Izvršnog odbora održane 10. listopada 2018. god. u prostorijama HKS-a. Sjednica je 
započela u 17.00 sati. 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro, članovi gosp. Ivan 
Canjuga, gosp. Milan Horvat, gosp. Mladen Brezić, gosp. Domagoj Kindl, gosp. Branko Kovačić i gosp. 
Željko Valuh  
Ostali prisutni: gđa. Emilia Džambo, predsjednika Odbora trenera i voditelja jahanja 
 
Sa sjednice su se ispričali gđa. Kovačević,  gosp. Madirazza i gosp. Katić. 
 
Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

    
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Problematika i stanje u zaprežnoj disciplini – izlaže gosp. Domagoj Katić 
3. Problematika u vođenju i radu škola jahanja – izlaže gđa. Emilia Džambo 
4. Razrješenje i imenovanja predsjednika Odbora 
5. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

 
AD 2 
Gosp. Preost rekao je da je stanje u zaprežnoj disciplini zabrinjavajuće no da će se obavit 
razgovori s predstavnicima discipline kako bi se situacija poboljšala. 
 
AD 3 
Gđa. Džambo, predsjednica Odbora trenera i voditelja jahanja analizirala je rad škola jahanja 
te rekla da su bazično škole jahanja u redu no problem su što edukaciju u istima provode 
treneri koji nemaju važeće licence trenera. 
Kao drugi problem navela je sportske inspekcije koje kontroliraju rad škola jahanja te 
prilikom inspekcija ne priznaju FEI certifikate kao važeći dokument koji dokazuje 
osposobljenost trenera. 
Gosp. Preost rekao je da će HKS zajedno s Kineziološkim fakultetom uputiti zahtjev za 
nostrifikacijom Ministarstvu obrazovanja. 
 
HKS će izvršiti nadzor škola jahanja a program škole mora biti unificiran. 
 
Gđa. Džambo zadužena je za izradu prijedloga Pravila škola jahanja. 
 
AD 4 
 
Gosp. Preost obavijestio je članove da je sukladno Statutu došlo do određenih imenovanja te 
predložio slijedeće: 



 
Gosp. Filip Rožmarić – izbornik discipline preponskog jahanja 
Gosp. Željko Valuh – predsjednik Odbora za eventing 
Prof. Nikica Prvanović-Babić – predsjednica Odbora za veterinarstvo 
 
Prijedlozi su jednoglasno uvojeni. 
 
AD 5 
 
Svim članicama poslan je dopis da do 15.11.18.god. dostave prijedloge organizacije 
natjecanja u 2019.god.. 
 
U buduće bi svim klubovima koji iz neopravdanih razloga otkažu organizaciju trebalo 
naplaćivat penale. 
 
Ured će svim članicama uputit dopis da dostave svoje prijedloge izmjena i dopuna Pravilnika 
a koje će sportski odbori sagledati i napravit konačan prijedlog te dostavit IO-u na usvajanje. 
 
Gosp. Gagro predstavio je članovima prijedlog dječjeg kupa te će isti dostaviti gosp. Horvatu i 
gosp. Kindlu kako bi se očitovali na isti. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 18.00 sati.  
  
 
 


